
JEGYZŐKÖNYV 
 
 

 
Készült:  2010. december 10-én az Oktatási, Kulturális és Ifjúsági Bizottság soros 

ülésén 
 
 
Jelen vannak:  
 

- Szendrő Zsuzsanna bizottság elnöke 
- Juhász Gergely bizottság tagja 
- Szokodiné Geleji Aranka bizottság tagja 

 
Távolmaradását bejelentette: 

- Hegyi László bizottság tagja 
 

- Pálinkás Péter alpolgármester 
- Pammerné Gaál Ágnes aljegyző 
- Víg Zoltánné Varga Krisztina irodavezető 
- Érsekné Mosóczi Mária irodavezető 
- Molnárné Kis Tímea irodavezető 
 
- Sárosi Károly képviselő 
- Papp Hajnalka Városi Kulturális Sportintézmény és Könyvtár mb.vezetője 

 
 
NAPIREND 
 

1. Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról   
 
2. Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
 
3. Egyebek 

 
 
Szendrő Zsuzsanna – bizottság elnöke köszönti a megjelenteket,megállapítja a 
bizottság 3 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
Javasolja a meghívó szerinti napirendek tárgyalását, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
 
29/2010. (XII.10.) OKIB állásfoglalása  
 
2010.december 10-i ülésének napirendjér ől 
 
A bizottság a 2010. december 10-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta 
el: 
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1. Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról   
 
2. Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  

 
3. Egyebek 

 
 
1.NAPIREND 
Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról   
 
 
Pálinkás Péter  – alpolgármester: a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a napirendet, 
javasolják, hogy a Lőrinci Városi Televízió a lehető legrövidebb időn belül induljon, 
egyben felkérnek, hogy vizsgáljam meg, hogy milyen más alternatívák lehetnek az 
újraindítás tekintetében. 
 
Szendrő Zsuzsanna  – bizottság elnöke: szavazásra bocsátja a következő javaslatot: 
 
A bizottság javasolja a Lőrinci Városi Televízió indítását a lehető legrövidebb időn 
belül. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal  elfogadta a javaslatot és az alábbi állásfoglalást 
hozta: 
 
30/2010. (XII.10.) OKIB állásfoglalása  
  
Előterjesztés a L őrinci Városi Televízió m űsorának újraindításáról   
 
A bizottság megtárgyalta a Lőrinci Városi Televízió műsorának újraindításáról szóló 
előterjesztést.   A bizottság a lehet ő legrövidebb id őn belül javasolja a L őrinci 
Városi Televízió újra indítását. 
 
2.NAPIREND 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző: a Pénzügyi Bizottság már tárgyalta ezt a 
napirendet, egy kiegészítő javaslat érkezett, amely az áprilisi ülés-tervet egészíti ki, 
amely a város csapadékvíz csatornázásával kapcsolatos kérdések tisztázása 
napirendje lenne.  
 
A munkaterv elfogadása során kérném a bizottságok együttműködését és 
közreműködését abban, hogy ha lehetséges az írásos dokumentum óta megszületett 
újabb gondolatokat, ötleteket, mint egyéni képviselői, bizottsági javaslatokat kezeljék. 
A munkaterv az egy vázlat, egy feladat-ütemezés, ez természetesen bővíthető, sőt 
fog is bővülni, hiszen több jogszabály, illetve SZMSZ által előírt feladatunk is van, 
ezek a témák azokat a javaslatokat foglalják össze, amelyet a képviselő-testület 
tagjai, bizottságok tagjai eddig megfogalmaztak és szeretnének vele a következő 
évben foglalkozni. 
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Szokodiné Geleji Aranka  – bizottság tagja: november 21-ére van tervezte a 2011. 
évben megvalósult testvérvárosi együttműködésről és a további programokról, 
célkitűzésekről egy tájékoztató. Én ezt egy korábbi időpontra tenném, jobban 
összehangolva. A 2011-es évre vannak célkitűzéseink?  Volt-e beszámoló a 2010-es 
évről? 
 
Víg Zoltánné Varga Krisztina  – irodavezető: minden évben volt tájékoztató a 
testvérvárosi együttműködésről a testület előtt, így a 2010-es évben is. A 
célkitűzéseket fogják egyeztetni. Lengyelországgal elég szoros az együttműködés, 
meg lett határozva, hogy az osztrákokkal és a lengyelekkel is a csereüdültetés 
folyamatos és ezt annak idején két évre határozták meg. A lengyeleknél az volt a 
kérés, hogy amíg le nem mennek a választások, meg nem alakul az új testület,  
addig ezt halasszuk el. Az osztrákok, lengyelek és közöttünk jelenleg a 
csereüdültetés az alap a programokban, valamint a német nyelvű versenyek 
megrendezése.  
 
Pálinkás Péter  – alpolgármester: a február 24-i ülésre van tervezve a Magyar Posta 
Zrt. Lőrinciben végzett tevékenységéről, tervezett célkitűzéseiről szóló tájékoztató. 
Szeretném, ha a bizottság befogadná a javaslatomat, hogy a február 10-i ülés 
napirendjébe kerüljön, mivel költségvetést is fog érinteni. 
 
Sárosi Károly  – ÜB.elnöke: javaslom pontosítani a testvérvárosok 
együttműködésével kapcsolatos tájékoztatót  úgy,  hogy javaslat a testvérvárosok   
következő évi célkitűzéseiről, hiszen igazából a következő évi célkitűzésekről fogunk 
beszélni.  
 
Javaslom május hónapra, mivel a tervezett napirendek közül kimaradt a 2011- 2012. 
nevelési év  tanév előkészítéséről szóló beszámoló, amely véleményem szerint 
kötelező. 
 
Pammerné Gaál Ágnes  – aljegyző:  nem az a kötelező, hogy beszámoljon valaki a 
tanév szervezés tapasztalatairól, hanem az a kötelező, hogy a beiratkozás rendjét, 
illetve a csoportszervezés elvét meghatározza a testület és azt jóval korábban kell. A 
beszámoló pedig attól függ, hogy mit ír elő a testület az ezzel kapcsolatos 
szervezésnél. 
 
Érsekné Mosóczi Mária  – irodavezető: pontosítani szeretnék, mind a kettő kötelező, 
a beiratkozás időpontjának a meghatározása is, illetve május hónapban a csoportok 
létszámának a fenntartó általi meghatározása. 
 
Szendrő Zsuzsanna  – bizottság elnöke: szavazásra bocsátja az alábbi 
módosításokkal a határozati javaslatot. 
 
A májusi ülésre kerüljön be a 2011-2012. nevelési év  tanév előkészítéséről szóló 
beszámoló. 
 
A novemberi ülésre a „Tájékoztató a 2011. évben megvalósult testvérvárosi 
együttműködésről és a további programokról, célkitűzésekről” c. napirendcímének 
pontosítására javaslat:   Javaslat a testvérvárosok  következő évi célkitűzéseiről.     
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A bizottság 3 igen szavazattal elfogadta és az alábbi állásfoglalást hozta: 
 
31/2010. (XII.10.) OKIB állásfoglalása  
 
Javaslat a képvisel ő-testület 2011. évi munkatervére  
 
A bizottság megtárgyalta a képviselő-testület 2011. évi munkatervét és az alábbi 
kiegészítésekkel javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek. 
 

- A májusi ülésre kerüljön be a 2011-2012. nevelési év  tanév előkészítéséről 
szóló beszámoló. 

 
- A novemberi ülésre a „Tájékoztató a 2011. évben megvalósult testvérvárosi 

együttműködésről és a további programokról, célkitűzésekről” c. napirend 
címének pontosítása:  Javaslat a testvérvárosok  következő évi célkitűzéseiről.  

 
 
3.NAPIREND 
Egyebek     
 
Szendrő Zsuzsanna  – bizottság elnöke:  szeretném a bizottságot  2011. január 5-
ére összehívni, ahol a bizottság saját munkatervét, illetve a képviselői fogadónapokat 
beszélnénk meg. 
 
Több  napirend, hozzászólás nem lévén megköszöni a részvételt, az ülést bezárta. 
 

kmf. 
 
 
 

                                    Szendrő Zsuzsanna 
                                    bizottság elnök e 

 
 

…………………….. 
             jkv. 


